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F‐TEKNOLOGSEKTIONEN 
PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE 2007‐10‐11 

Tid:  12.00–13.00  
Plats:  Styretrummet  

Närvarande 
O R D F Ö R A N D E : J O H A N   H I L L E R G R E N

V I C E   O R D F Ö R A N D E : L I N U S   E K L U N D

K A S S Ö R : J O H A N   A X E L S S O N

S E K R E T E R A R E : J A K O B   A N D E R S S O N

L E D A M O T : J O H A N   G I L L

O R D F Ö R A N D E   F 6 : K R I S T I A N   L A R S S O N

O R D F Ö R A N D E   D P : R I C H A R D   A B R A H A M S S O N  
O R D F Ö R A N D E   F N O L L K : E R I K   L A R S S O N

O R D F Ö R A N D E   S N F : H A N N E S   K U U S I S T O

O R D F Ö R A N D E   F O C : J O N N Y   K A R L S S O N

O R D F Ö R A N D E   F A RM : M A R C U S   L A R S S O N

§ 1  MÖTETS ÖPPNANDE 
  Mötet öppnas. 

§ 2  RAPPORT FRÅN F6 
  Foten är sen och Richard rapporterar att F6 är klåpare. 

Foten har varit på GFK möte där förslaget om att dela upp GFK i NU och GK diskuterades. Det 

framkom att vissa delar  förslaget som skickades ut var vSO:s egna tankar och  inte egentligen 

del av förslaget. Foten berättar också att det skall skrivas någon form av kontrakt på hur många 

gasquer man måste arrangera för att få arrangera gasque överhuvudtaget. Förmodligen så blir 

det fem som krav. Endast de som skriver på får dessutom sitta i GK, dock så behöver man inte 

vara sexmästeri för att få skriva på. Avtals brott kommer att bestraffas med ett vite. 

Vi  diskuterar  förslaget  och  kommer  fram  till  att  sektionens  festansvarige  skall  vara  en 

representant för styret och att det är dumt om det är någon som sitter  i en festarrangerande 

förening. Vi kommer också fram till att det är dumt att bestämma det till en specifik post utan 

att det är bättre att styret väljer en person från år till år beroende på person. 

Vi ser också en risk att det bildas en gräns mellan ”bra” och ”dåliga” sexmästerier beroende på 

vilka som arrangerar gasquer. 

§ 3  RAPPORT FRÅN DP 
DP har som vanligt arrangerat en DuP. Utöver det så har de utvärderat nollningen tillsammans 

med NollK och F6. Imorgon så har de DuP igen. 
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§ 4  RAPPORT FRÅN FNOLLK 
NollK har utvärderat  tillsammans med F6 och DP och skall  fylla kårens utvärdering. NollK har 

dessutom omsits ikväll och skall nästa vecka börja planera sin aspning. 

§ 5  RAPPORT FRÅN SNF 
Hannes var på UU‐möte  igår. Där diskuterades Cremona. Cremonas nya VD presenterade sig 

och berättade att han hade som mål att sänka priserna till under nätpriset. Han ville också öka 

försäljningen  om  kläder  och  andra  reklamartiklar  för  att  på  så  sätt  kunna  subventionera 

böckerna. 

På måndag så har SNF möte med ansvariga från programmet om hur kursutvärderingssystemet 

skall göras om. 

§ 6  RAPPORT FRÅN FOC 
Foc har haft sitt fockör och det blev väldigt lyckat. Foc har dessutom gjort ett rejält kap i form 

av ett flipper som de köpt från A‐sektionern. På köpet fick de dessutom en  lite ölkyl, som var 

”sönder”. För att få plats med det nya flipperspelet så vill de sälja två av de befintliga flippren 

och för de pengarna köpa in ett nytt. 

§ 7  RAPPORT FRÅN FARM 
FARM har beslutat att  lägga ner årets F‐expo då tydligen  inga studenter fått  ledigt  i schemat. 

De är därför irriterade på Bertil Dynefors som hade lovat att alla skulle få ledigt. De tror att upp 

till sju företag annars hade kommit och det är fler än förra året. Dock så kommer fortfarande 

två föreläsningar hållas. 

§ 8  RAPPORT FRÅN KÄRNSTYRET 
Hiller har varit ute  i Sportstugan på teambuilding med KU. Utöver det så har  inget spännande 

hänt. 

§ 9  BALEN 
Balen  gick  3000  kr back  i  år  och  det behöver  bestämmas  vem  som  skall  stå  för  kostnaden. 

Axelsson kommer att ta upp frågan på nästa kassörsmöte, men till nästa år så skall det skrivas 

ordentliga avtal innan. 

§ 10  SU 
Linus skall på SU‐möte tisdag läsvecka 1 kommer då att ta upp frågan om kuratorn som inte var 

i tjänst under nollningens inledning. 

§ 11  BIBLIOTEKET 
Kortlåset in till biblioteket har återkommit till vissas förtret. Hiller skall maila och fråga om det 

inte kan tas bort igen. 
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§ 12  INVAL SNF 
Vi väljer, under protest  från  Jakob mot att de  inte är där och presenterar sig,  in  följande  tre 

personer i SNF. 

Jakob Friman, ledamot 
Anton Johansson, VBL 
Håkan Carlsson, årskursrepresentant F1 

  Samtliga inval måste bekräftas av nästa sektionsmöte. 

§ 13  KUNDVAGNAR 
Det är kundvagnar och säckkärror överallt. Det borde  rensas upp så vi ålägger DP och F6 att 

göra det. 

Beslut: Att DP och F6 åläggs att reglera kundvagnsbeståndet på och omkring Focus genom att 

ge bort överflödiga vagnar. 

§ 14  NYCKLAR 
  DP jobbar på att samla in en lista över sina nycklar. 

§ 15  BANDARTJOBANG 
Vi bestämmer att bandartjobanget skall hållas den 22/11. Det hela startar klockan 19.00. Hiller 

ber Anton att ordna vin. 

§ 16  SKRIVARNA 
Det finns aldrig papper  i skrivarna och  IT‐service hävdar att det  inte är deras ansvar. Vi sätter 

Linus på att utreda vems ansvar det är. 

§ 17  NÄSTA MÖTE 
  Nästa möte är den 18:e 

§ 18  MÖTET AVSLUTAS 
Mötet avslutades. 

Johan Hillergren  Jakob Andersson 
Ordförande  Sekreterare 

 


